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Υπέρ της υπογειοποίησης των γραμμών του ΗΣΑΠ
στο Φάληρο ο υπουργός Επικρατείας
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Τη δέσμευσή του για προώθηση -με διαδικασίες fast track- παρεμβάσεων, που
αφορούν την ανάπτυξη του ευρύτερου Πειραϊκού χώρου, έδωσε ο υπουργός
Επικρατείας, Γ. Γεραπετρίτης, ο οποίος έλαβε μέρος στη συνεδρίαση του διοικητικού
συμβουλίου του Εμπορικού και Βιομηχανικού Επιμελητηρίου Πειραιώς (ΕΒΕΠ).

Ο ίδιος αναφερόμενος στο θέμα της υπογειοποίησης των γραμμών του ΗΣΑΠ, από το
Φάληρο έως τον Πειραιά, δήλωσε την ικανοποίησή του για το γεγονός ότι, αφενός 
υπάρχει ώριμη μελέτη και κάλυψη των περιβαλλοντικών και άλλων 
επιπτώσεων και, αφετέρου, προσδιορισμός των πηγών χρηματοδότησης του
εγχειρήματος.

Είναι πολύ σημαντικό, είπε ο κ. Γεραπετρίτης, να υπάρχει συμφωνία των φορέων της
πόλης σε ένα έργο γεγονός που, στην περίπτωση του αιτήματος της υπογειοποίησης,
θα επιτρέψει την επίσπευση των διαδικασιών οι οποίες θα οδηγήσουν στην έναρξη
του έργου.


